
J e g y z ő k ö n y v

Készült: A Balmazújvárosi  Közös  Önkormányzati  Hivatal  Dísztermében  (4060  Balmazújváros,
Kossuth  tér  4-5.)  Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Pénzügyi,  Mezőgazdasági  és
Környezetvédelmi Bizottságának 2018. április 16-án 17.30 órakor kezdődő nyilvános üléséről.

Jelen vannak:           
Bizottság részéről: Blaskó Sándor bizottsági tag

Oláh Ferenc bizottsági tag
Demeter Pál bizottsági tag
Csomor Lajos bizottsági tag 
Hegedűs János bizottsági tag 
Dr. Orcsik István bizottsági tag

Balmazújvárosi Közös
Önkormányzati Hivatal részéről: dr. Bencsik Judit jegyző

dr. Kis Marianna aljegyző
Vágnerné Szilágyi Ilona pénzügyi osztályvezető
Emődi Sándor hatósági osztályvezető
Szabadi Magdolna titkársági osztályvezető

Továbbá:
Önkormányzati Tűzoltóság részéről: Báthory Péter parancsnok
Egészségkártya Szolgáltató és Tanácsadó Kft. részéről: dr. Vincze Balázs, Kiss Emese
Nádasdi László képviselő

Blaskó Sándor bizottsági tag köszönti az ülésen megjelenteket, majd megállapítja, hogy a Bizottság
6 fővel határozatképes.

Blaskó Sándor bizottsági tag
Tisztelettel  köszöntök  mindenkit.  Először  a  napirendről  kezdeményezek  szavazást,  azzal  a
módosítással, hogy a vendégek miatt a 4. számú napirendi pontot tárgyalnánk elsőnek, majd ezt
követően a meghívó szerint haladnánk. Ki az, aki egyetért vele? Kérem, szavazzon. 

Balmazújváros Város Önkormányzat Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága 6
igen szavazattal elfogadta az alábbi napirendet:

Nyilvános ülés

1. Előterjesztés szerződés-átruházási megállapodás megkötése tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

2. Beszámoló az Önkormányzati Tűzoltóság Balmazújváros 2017. évi működéséről 
Előadó: Báthory Péter parancsnok

3. Előterjesztés  az  üzletek  éjszakai  nyitva  tartási  rendjéről  szóló  11/2016.  (III.  31.)
önkormányzati rendelet módosítása tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

4. Előterjesztés önkormányzati tulajdonú ingatlan cseréjének tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester
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5. Előterjesztés külterületi ingatlan elnevezése tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

6. Előterjesztés fásításhoz nyújtott támogatás tárgyában
Előterjesztő: Varga László PMKB elnök

7. Különfélék

1. napirend: Előterjesztés szerződés-átruházási megállapodás megkötése tárgyában

Blaskó Sándor bizottsági tag
Első előterjesztésünk szerződés-átruházási megállapodás megkötése tárgyában készült. Van-e ehhez
kérdés, kiegészítenivaló valaki részéről? 

Dr. Orcsik István bizottsági tag
Gyakorlatilag a városkártya él? 

Blaskó Sándor bizottsági elnök
Ez most megállt egyelőre, majd folytatni fogják. 

dr. Vincze Balázs
2012 óta van Balmazújváros kártya. Volt egy cég, akinek bizonyos rendszeréhez az informatikai
hátteret biztosítottuk. Ez az Aqua Soft 2004 Kft. volt,  akik vállalták ennek a városkártyának az
üzemeltetését. Most ez a Kft. felszámolás alatt van és van egy 10 éves működtetési kötelezettség,
melyet mi szeretnénk életben tartani továbbra is. Mindenféleképpen az önkormányzatnak is ez az
érdeke.  Az  is  nagyon  jó  lenne  az  átvétellel,  hogy  a  helyi  rendelőintézetben  a  mi  medikai
rendszerünk  kerül  bevezetésre  május  2-i  kezdettel.  Mi  tulajdonképpen  nagyon  sok  olyan
szolgáltatást  adnánk  szívesen  ehhez  a  városkártyához,  ami,  ennek  az  egész  városkártyának  a
színvonalát, értékét emelné. Semmilyen változást nem hoz anyagi értelemben, a kártya nem kerül
többe,  úgy  fog  kinézni  a  kártya,  ahogyan  Önökkel  megállapodunk.  De  nagyon  sok  plusz
szolgáltatást  fogunk  adni  a  rendelőintézetnek  a  mi  rendszerünket  használva.  Ezért  szeretnénk
végigmenni most ezen a folyamaton, hogy az átruházás meg tudjon történni, hogy valóban több kis
tartalommal meg tudjuk tölteni és megújítani ezt a városkártyát. 

Dr. Orcsik István bizottsági tag
Jól értettem, hogy május 2-tól, gyakorlatilag jövő hónap elejétől fog élni? A dátum nem stimmelt
nekem.

dr. Vincze Balázs
Május 2-án indul a mi informatikai rendszerünk a helyi rendelőintézetben. A Balmazkártyát, hogy
mikor tudjuk újraéleszteni, attól függ, hogy hogy megy át a testületi ülésen, illetőleg hogy Önök
hogyan döntenek ezzel kapcsolatban. Első körben szeretnénk a plusz szolgáltatásokat a kártyához
hozzáadni, május 2-tól tudjuk elkezdeni nyújtani a rendelőintézetben. 

Dr. Orcsik István bizottsági tag
Jó lett volna erről valamiféle tájékoztatás, mert igazából nem tudjuk, hogy mihez adja a testület a
hozzájárulását. 

Blaskó Sándor bizottsági tag
Igen, mert valójában most sem él ez a kártya. Megrekedt. 
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Dr. Orcsik István bizottsági tag
Mik azok a plusz szolgáltatások, amivel esetleg nyugodtan lehet érvelni?

dr. Vincze Balázs
Ami  tulajdonképpen  lényeges,  hogy  a  rendelőintézetnek  21.  századi  informatikai  rendszeren
keresztül olyan plusz szolgáltatásokat tudjunk adni, mint például a dokumentumtár. Tehát a beteg a
saját dokumentumaihoz digitálisan hozzáfér. Ha applikációt használ, az okostelefonján tudja tartani,
kinyomtathatja,  bármit  tud  vele  csinálni.  Időpontot  tud  foglalni  a  rendelőintézetbe,  a
rendelőintézetből közvetlenül tudják a Kenézy Kórházba átküldeni. Tehát nagyon sok olyan plusz
szolgáltatás  van,  aminél  a  kártyatulajdonosnak  nem  kell,  hogy  többet  fizessen,  magából  a
rendszerből adódik. Nagyjából ezek az új plusz szolgáltatások, amiket hozzáadnánk a kártyához.
Nyilván kell a város oldalról is és érdemes lenne plusz szolgáltatásokat behozni. Az egészségügyi
intézménynek  az  informatikai  modernizálásából  következően  egy  leletarchívum  lesz  és  online
elérhető  időpont  foglalás  lesz.  Ez  a  két  legfontosabb  szolgáltatás,  amit  hozzá  tudunk  tenni  a
kártyához. 

Dr. Orcsik István bizottsági tag
Hallottam, hogy gyakorlatilag elindult az EESZT, amivel az orvos kollégák dolgoztak. Önöké az új
program, amivel dolgozni fognak? 

dr. Vincze Balázs
Részlegesen  az  EESZT miatt  indult  el  ez  a  váltás.  Másik  része  az,  hogy május  25-től  GDPR
kompatibilis  rendszert  kell  használni  az  EU-s  informatikai  törvénynek  köszönhetően.  Nagyon
komoly auditokat és nagyon komoly információ biztonságot kell tudni adni egy ilyen rendszernek.
Az előző erre nem volt alkalmas. Az EESZT hibával való illesztés későn ugyan, de, aki az előző
informatikai rendszert készítette, meg tudta oldani minimális csúszással, mint ahogy kellett volna.
Alapvetően inkább a GDPR az, ami miatt bekövetkezett a változás. 

Dr. Orcsik István bizottsági tag
Mindenképpen javasolnám, hogy egy alaposabb tájékoztatást kapjon a Képviselő-testület, illetve a
város lakossága, hiszen ez egy korszakalkotó változás lenne. Tudjuk, hogy a várakozás, illetve az
időpontkérés  mennyire  bajos,  és  hogy a  testület  valóban  döntéshozó  helyzetben  legyen,  ahhoz
mindenféleképpen szükséges egy ilyen szakmai kiegészítés.  

dr. Vincze Balázs
Természetesen megtesszük. Az első körben, ami miatt most itt vagyunk, hogy nem szeretnénk háttal
felülni a lóra. Nyilván szeretnénk azt, hogy Önök megértsék,  hogy mit szeretnénk. Ha szakmai
anyagokkal ezt alá kell támasztani, akkor nagyon szívesen megtesszük. Ha ez megvan, akkor Önök
el tudják dönteni, hogy ez javasolható- e testületi szintre. Ha bekerül, akkor a testületi ülésen is
szívesen elmondjuk. És utána nyilván ki kell alakítanunk együtt egy menetrendet, hogy a lakosságot
tájékoztatjuk,  hogy  mi  fog  történni.  Az,  hogy elkezdjük  az  informatikai  rendszert  használni  a
rendelőben, ez a lakosságnak nem fog feltűnni első körben. Azért nem fog feltűnni, mert a helyi
rendelőintézetnek  a  munkafolyamatát  támogatja  első  körben.  Az,  hogy  mellékesen  bizonyos
applikáción  vagy  weboldalon  keresztül  hozzáférhet  a  páciens  a  dokumentumaihoz,  akkor  lesz
érdekes, amikor Önök azt mondják, hogy igen ez a városkártyának kell. Ha Önök azt mondják,
hogy ez a funkció nem kell a városkártyának, ugyanúgy ott lesz ez a lehetőség, csak akkor nem
használják. 

Blaskó Sándor bizottsági tag
Most arról van szó, ami le is van írva, hogy átruházási megállapodás. 
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Dr. Orcsik István bizottsági tag
De a városkártya eddig is haldoklott,  panaszkodtak rá az újvárosiak.  Éppen ezért  szeretnék egy
megerősítést. 

Blaskó Sándor bizottsági tag
Értem, de most nekünk erről kell dönteni, hogy átruházzuk vagy nem. 

Dr. Orcsik István bizottsági tag
Egészen más döntés ez az én szememben, ha tudom, hogy nagyon komoly szakmai elképzelések
vannak.

Blaskó Sándor bizottsági tag
De Vincze úr mondta, hogy átküldik az összes anyagot. 

Dr. Bencsik Judit jegyző
A városkártya az utóbbi időben leginkább azt a funkciót töltötte be, hogy a fürdőben kedvezményt
tudtak igénybe venni, illetve bizonyos kedvezményeket igénybe tudtak venni a lakosok a kezelések
igénybevételéhez. Maga ez a cég, ami nyújtotta ezt a szolgáltatást, ahogy mondta dr. Vincze Balázs
is,  felszámolás alatt  van.  Gyakorlatilag két hónapja próbáltuk az ügyvezetőjét  elérni.  Számtalan
levelet, emailt írtunk, ott vannak a tértivevények is, amik visszajöttek, amikor felmerült, hogy az
egészségkártyától  érdeklődnének  a  konstrukció  iránt,  főleg  hogy az  informatikai  hátteret  akkor
velük biztosították. Azonnali hatállyal fel is mondtuk a szerződést a testületi döntés alapján, amikor
elértük végre a Ménesi László ügyvezető urat. A cég felszámolás alatt van. Azt meg tudjuk, hogy
amikor felszámolás alatt van egy cég, elég nehéz keresni bármit. Tehát ez az új cég továbbviszi azt a
szerződést teljes egészében. Ez plusz pénzébe az önkormányzatnak nem kerül. 

Blaskó Sándor bizottsági tag
Van-e valakinek kérdése, hozzászólása? Nem látok rá igényt. Akkor felteszem szavazásra, hogy a
szerződés-átruházási megállapodást ki támogatja? 

6 jelenlévő bizottsági tag közül 6 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 6 bizottsági tag igennel
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

35/2018. (IV.16.) sz. PMKB határozat:

Szerződés-átruházási megállapodás megkötése tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzat Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága a
szerződés-átruházási megállapodás megkötése tárgyában készült előterjesztés határozati javaslatát
elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

dr. Vincze Balázs és Kiss Emese távoztak az ülésről. 

2. napirend:  Beszámoló  az  Önkormányzati  Tűzoltóság  Balmazújváros  2017.  évi
működéséről

Blaskó Sándor bizottsági tag
Következő  napirendi  pont  beszámoló  az  Önkormányzati  Tűzoltóság  Balmazújváros  2017.  évi
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működéséről készült előterjesztés. Ezzel kapcsolatban kérdés, észrevétel van-e valaki részéről? 
Dr. Orcsik István bizottsági tag
Az eredmény per pillanat mínusz, de ez egy pillanatnyi állapot, de ettől függetlenül, parancsnok úr
egy pénzügyi jövőképet megfogalmazna? 

Báthory Péter parancsnok
Magam részéről inkább a szakmai részt tudnám kiegészíteni, de a pénzügyi stabilitásról azt tudnám
mondani,  hogy  egyelőre  zavartalan  a  működés.  Igaz,  hogy  ebben  az  évben  is  félévig  van  a
költségvetésünk elfogadva, de nyilván bízunk benne, hogy ez idén is meg fog oldódni. 

Vágnerné Szilágyi Ilona pénzügyi osztályvezető
Ki van részletezve, hogy mi ez a mínusz 7 milliós eredmény. Ez a decemberi bér és annak járulékai.
Tulajdonképpen a gazdálkodási évében tavaly is 12 bér megjelent, mert az előző év decemberi meg
a novemberi bérek. Csak előző évben jelentősebb volt az év végi maradványa az egyesületnek.
Most  szinte  0-ra  jött  ki,  ezért  van  ez  az  átmeneti  mínusz.  De  a  gazdálkodás  neki  viszonylag
hasonlóan zajlik, mint a költségvetési  intézményeknél,  tehát biztosított  a működése, mint ahogy
utalt rá elnök úr is. A költségvetésben fél évig állapítottuk meg a támogatást. A tűzoltóság irányító
szerve részéről érkezett olyan megkeresés, hogy mivel az állami támogatása ezeknek az önkéntes
tűzoltó egyesületeknek nem változott,  sőt  pár  ezer  forinttal  kevesebb,  mint  előző évben volt,  a
REKI  támogatás  keretében  –  mivel  a  minimálbér  emelés  őket  jelentősen  érinti  -  pályázat
benyújtására lesz lehetőség. Összefoglalóan azt mondanám, hogy a működésük zavartalan.  

Blaskó Sándor bizottsági tag
Van-e még valakinek egyéb kérdése, hozzászólása? Nem látok rá igényt. Akkor aki a beszámolót
elfogadja, kérem, jelezze.  

6 jelenlévő bizottsági tag közül 6 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 6 bizottsági tag igennel
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

36/2018. (IV. 16.) sz. PMKB határozat:

Beszámoló az Önkormányzati Tűzoltóság Balmazújváros 2017. évi működéséről

Balmazújváros Város Önkormányzat Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága az
Önkormányzati Tűzoltóság Balmazújváros 2017. évi működéséről készült beszámolóját elfogadásra
javasolja a Képviselő-testületnek. 

3. napirend: Előterjesztés az üzletek éjszakai nyitva tartási rendjéről szóló 11/2016. (III. 31.)
önkormányzati rendelet módosítása tárgyában

Blaskó Sándor bizottsági tag
Következő napirendi pontunk  az üzletek éjszakai nyitva tartási rendjéről szóló 11/2016. (III. 31.)
önkormányzati  rendelet  módosítása  tárgyában  készült. Volt  ezzel  kapcsolatban  egy
közmeghallgatásunk. Van-e valakinek kérdése, hozzászólása?

Dr. Orcsik István bizottsági tag
A határozati javaslatban az szerepel, hogy nem módosulna. Ezt jól értelmezem? 
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Blaskó Sándor bizottsági tag
Igen. 

Dr. Orcsik István bizottsági tag
Ugyanakkor meg az szerepel, hogy mégiscsak változik. Most akkor változik vagy nem változik? 

dr. Bencsik Judit jegyző
Ha a Bizottság, és majd  a Képviselő-testület nem támogatja, akkor elég a határozati javaslat. Ha az
a javaslat születik, hogy támogatja a Képviselő-testület a rendeletmódosítást, akkor meg a rendeletet
teszik fel szavazásra. Gyakorlatilag ez egy a.) - b.) alternatívának felel meg. A határozati javaslat
vagy a rendelet-tervezet. 

Blaskó Sándor bizottsági tag
Itt az van, hogy a közmeghallgatáson nem volt egyértelmű az üzletvezetők véleménye. Az egyik
szeretné, hogy egy órával hosszabb legyen, a másik akkor sem szeretné, ha változtatunk rajta. 

Demeter Pál bizottsági tag
Ellenben a megjelent személyek szerették volna. 

Blaskó Sándor bizottsági tag
Tapasztalatból mondom, hogy aki csinálta ezt a fajta munkát, az tudja, hogy ha 2 órakor szólok,
hogy záróra van, 3 órakor még biztos, hogy ott vannak. 

Demeter Pál bizottsági tag
Én azt javaslom, hogy változtassunk rajta. 

Blaskó Sándor bizottsági tag
Akkor ez az utolsó javaslat. Aki a rendeletmódosítással ért egyet, kérem, szavazzon. 

6 jelenlévő bizottsági tag közül 6 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 1 bizottsági tag igennel
szavazott, 4 bizottsági tag nemmel szavazott, 1 bizottsági tag tartózkodott, és meghozta az alábbi

határozatot:

37/2018. (IV. 16.) sz. PMKB határozat:

Az üzletek éjszakai nyitva tartási rendjéről szóló 11/2016. (III. 31.) önkormányzati rendelet
módosítása tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzat Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága az
üzletek éjszakai nyitva tartási rendjéről szóló 11/2016. (III. 31.) önkormányzati rendelet módosítása
tárgyában készült  előterjesztés  rendelet-tervezetét  nem  javasolja  elfogadásra  a  Képviselő-
testületnek. 

Blaskó Sándor bizottsági tag
Ki az, aki a határozati javaslatban foglaltakkal egyetért? Kérem, szavazzon.

6 jelenlévő bizottsági tag közül 6 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 4 bizottsági tag igennel
szavazott, 1 bizottsági tag nemmel szavazott, 1 bizottsági tag tartózkodott, és meghozta az alábbi

határozatot:
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38/2018. (IV. 16.) sz. PMKB határozat:

Az üzletek éjszakai nyitva tartási rendjéről szóló 11/2016. (III. 31.) önkormányzati rendelet
módosítása tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzat Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága az
üzletek éjszakai nyitva tartási rendjéről szóló 11/2016. (III. 31.) önkormányzati rendelet módosítása
tárgyában készült előterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek. 

4. napirend: Előterjesztés önkormányzati tulajdonú ingatlan cseréjének tárgyában

Blaskó Sándor bizottsági tag
Következik önkormányzati tulajdonú ingatlan cseréjének tárgyában készült előterjesztés. Szeretném
támogatni, mert olyan családról van szó, amely nehéz helyzetben van.  Ezzel kapcsolatban kérdés,
vélemény, hozzászólás van-e valakinek? Nem látok rá igényt. Akkor szavazást kezdeményezek. Aki
elfogadja, kérem, jelezze. 

6 jelenlévő bizottsági tag közül 6 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 6 bizottsági tag igennel
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

39/2018. (IV. 16.) sz. PMKB határozat:

Önkormányzati tulajdonú ingatlan cseréjének tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzat Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága az
önkormányzati  tulajdonú ingatlan cseréjének tárgyában  készült  előterjesztés  határozati  javaslatát
elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

5. napirend: Előterjesztés külterületi ingatlan elnevezése tárgyában

Blaskó Sándor bizottsági tag
Következő előterjesztés külterületi ingatlan elnevezése tárgyában készült. Szanka István kérte ezt. A
Keleti-főcsatorna és a Nagyszik legelő között van. Egy erdő választja el a nagysziki legelőtől ezt az
ingatlant. Van rajta egy tanya, egy hodály és van vele kb. 20 hektár föld. Ezt akarják Nagyszik
tanyának elnevezni. Van-e valakinek kérdése, hozzászólása? Nem látok rá jelzést. Aki egyetért vele,
kérem, szavazzon. 

6 jelenlévő bizottsági tag közül 6 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 6 bizottsági tag igennel
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:
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40/2018. (IV. 16.) sz. PMKB határozat:

Külterületi ingatlan elnevezése tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzat Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága a
külterületi  ingatlan  elnevezése  tárgyában  készült  előterjesztés  határozati  javaslatát  elfogadásra
javasolja a Képviselő-testületnek.

6. napirend: Előterjesztés fásításhoz nyújtott támogatás tárgyában

Blaskó Sándor bizottsági tag
Következik fásításhoz nyújtott támogatás tárgyában készült előterjesztés. Ezt a Pénzügyi Bizottság
adná.  8  db  fát  szeretnének  ültetni.  Ezzel  kapcsolatban  kérdés,  vélemény,  hozzászólás  van-e
valakinek? Nem látok rá igényt. Akkor 8 db fának az áráról szóló számla benyújtásával támogatjuk
a kérelmezőt az azon szereplő összeggel. Aki elfogadja, kérem, jelezze. 

6 jelenlévő bizottsági tag közül 6 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 6 bizottsági tag igennel
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

41/2018. (IV. 16.) sz. PMKB határozat:

Fásításhoz nyújtott támogatás tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Pénzügyi,  Mezőgazdasági  és  Környezetvédelmi
Bizottsága  az  önkormányzat  2018.  évi  költségvetéséről  szóló  1/2018.  (II.14.)  önkormányzati
rendelet 11. § (3) bekezdés a.) pontja alapján átruházott hatáskörben az általános tartalék terhére
biztosított keretből: 

8  db fának az  áráról  szóló számla  ellenében,  az  azon szereplő  összeg kiegyenlítésével  biztosít
támogatást a Rákóczi Olvasó Népkör részére, kizárólag fák telepítésére.

 

Határidő: azonnal
Felelős: Varga László elnök

Mivel több napirend nem volt és kérdés, hozzászólás nem merült fel,
 így Blaskó Sándor bizottsági tag az ülést bezárta.

K.m.f.

Blaskó Sándor
bizottsági tag

Oláh Ferenc
bizottsági tag

Koroknai Nóra
jegyzőkönyvvezető
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